英语口语小笑话【最新3篇】

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/fanwen/meiwen/6c4b045ef55f70e462841f2afd8161fb.html

范文网,为你加油喝彩!

经典英语口语小笑话 篇一

Three Men in a Boat

Three men were sitting on a park bench. The one in the middle was reading a newspaper; the others were pretending to fish. They baited imaginary hooks, cast lines and reeled in their catch.

A passing policeman stopped to watch the spectacle and asked the man in the middle if he knew the other two.

"Oh yes, " he said. "They are my friends.

"In that case, " warned the officer, "you'd better get them out of here!"

"Yes, sir, " the man replied, and he began rowing furiously.

三人同舟

- 三位男子在公园的长椅上坐着。中间的一个在读报纸,另外两个在假装钓鱼。他们给想象的鱼钩 上鱼饵,放线,并卷线把鱼抓上来。
- 一位过路警察驻足观察了这个景象,他问中间的那个男子是否认识其他两位。
- "喔,认识,"他说,"他们是我的朋友。"
- "那样的话,"警察告诫说,"你最好把他们从这里弄走。"
- "好的,警官。"那男子回答说,接着就开始疯狂般地做起划桨的。动作来。

英语口语小笑话:Christmas tree 篇二

Charlie quarrels every year to his old father is wanting the Christmas tree, his old father always said, has too expensively notwanted to buy.

This year Christmas day arrived, Charlie's old father really quarrelsby him the headache, thereupon mentioned the axe to leave the the quarter of an hour, the old father carried on the shouldera big Christmas tree to come back. Charlie happily loudly cries out,"the old father, you are really great, only then spend the quarter of an hour to chop a such big tree to come back!"

经典英语口语小笑话 篇三

老虎来了

When a Tiger comes Two guys were walking through the jungle. All of a sudden, a tiger appears from a distance, running towards them. One of the guys takes out a pair of "Nikes" from his bag and starts to put them on. The other guy with a surprised look and exclaims, "Do you think you will run faster than the tiger with those?" His friend replies: "I don't have to out run it, I just have to run faster than you."

两个男人正在穿过丛林,突然,一只老虎出现在远处,向他们冲来。当中的一个人从包里拿出一 双"耐克"跑鞋,开始穿上。另一个人惊奇地看着他说,"你以为穿上跑鞋就可以跑得过老虎吗 ?"他的朋友回答道:"我不用跑得过它,我只要跑得比你快就行了。"

上面内容就是为您整理出来的3篇《英语口语小笑话》,希望可以启发您的一些写作思路。

更多 范文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/91_0.html

文章生成doc功能,由范文网开发